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ACTA DE LA COMISSIÓ REPRESENTATIVA 
 
 
REUNIÓ:  Acció Social - PEE 
 
DATA:   Dimarts 17 de novembre de 2020 
 
HORA:   09.00 h 
 
LLOC:   Telemàtica 
 
ASSISTENTS: 
                                Sra. Olga López, regidora d’Educació 
           Sra. Mariam Anguita, regidora d’Acció Social 
                                Sr. Miquel Sardà, educador 
           Sra. Maryan Kebbeh, educadora 
                                Sra. Esther Padial, educadora  
                                Sra. Inmaculada Albano, educadora 
           Sra. Montserrat Jodar, educadora 
                                Sra. Carolina López, Pla Educatiu d’Entorn, redacta l’acta. 
                                                   

 
Es fa una breu explicació de la raó de la reunió, que és causada per la realització 
d'una diagnosi de les necessitats covid-19 als centres docents abans de dur a terme el  
programa d'activitats del PEE. 
L'objectiu és contrastar i valorar quines són les necessites que s'observen des d'Acció 
Social i que es puguin incorporar a la programació del PEE així com si es pot fer 
alguna actuació conjunta dels dos departaments. 
 
1.- Des del Pla Educatiu d'Entorn s'explica que s'estan fent reunions amb tots els 
agents implicats: directors dels centres, AMPA, tècnica d'Absentisme, Taula de 
coordinació de la Plantera per la mateixa raó. Per organitzar la reunió s'emmarquen 
les necessitats en tres blocs: materials, emocionals i acadèmiques. 
 
Des d'Acció Social es manifesta que és complicat pensar en activitats quan s'està 
treballant perquè puguin menjar, pagar la llum i l'aigua. 
 
L'educadora de Valldolitg explica que un dels problemes que té sobre la taula és 
l'absentisme escolar d'aproximadament 8 nens/es d'ètnia gitana que des de l'inici de la 
pandèmia no han assistit a l'escola. Es tracta de famílies que tenen molta por al 
contagi, a causa de la mort d'un patriarca després de fer-se la prova. Estan en un 
procés de dol. 
El tema es troba a la fiscalia per absentisme escolar. La tècnica d'Absentisme n’està al 
corrent. 
 
Se sol·licita alguna mesura per a aquests menors: que puguin rebre classes al local de 
l'associació de veïns o als tallers d'Estudi Assistit. 
Des del Pla Educatiu s'explica que en aquests moments, a causa de la pandèmia, no 
es fa cap activitat presencial i que es podria intentar fer alguna cosa telemàtica. 
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2.- Des del Pla Educatiu s'explica que a la reunió amb els directors dels centres 
docents un institut va demanar que el pressupost que li toqués s'invertís en esmorzars 
i dinars d'una vintena d'alumnes que ells ja fa temps van observar que tenen carències 
bàsiques perquè van a classe sense res a l'estómac o amb quatre galetes. 
 
Surt la reflexió que potser és un problema educatiu, més que econòmic. I que donant 
menjar als alumnes no resolem l'origen del problema. 
Es parla de poder fer entrepans al mateix centre com una sortida més econòmica. 
S'explica que pot ser un tècnic en Integració Social podria fer aquesta feina. 
Educació no té adjudicat cap pla d'ocupació per aquesta raó, la regidora d'Acció Social 
proposa que si al seu departament li adjudiquen algun TIS, podria dedicar-se aquest 
projecte. 
 
3.- Des del Pla Educatiu s'explica que un dels problemes que han sortit a tots els 
centres docents tant a primària com a secundària és les dificultats amb un grup de 30 
famílies en total de tot el municipi que tenen greus dificultats per respondre a 
l'educació dels fills, bàsicament per dificultats socioemocionals. 
 
Proposa l'elaboració conjunta d'un projecte per donar resposta a aquesta necessitat. 
S'explica que des d'Educació es té molt clar quina resposta hauria de donar el 
projecte: ser interlocutors amb les famílies donant resposta a les demandes educatives 
del centre escolar, però es desconeix a què hauria de respondre des de la perspectiva 
d'Acció Social i que això s'ha de dir des d'Acció Social. Es demana algun voluntari que 
vulgui implicar-se en l'elaboració del projecte i ningú pot. 
 
Es parla que aquest projecte hauria de ser a tres bandes Salut, Educació i Acció 
Social. La regidora d'Educació diu que parlarà amb la regidora de Salut per esbrinar si 
Dipsalut té algun projecte o subvenció. 
 
Es diu que caldria parlar amb el Dipsalut per esbrinar si ja hi ha algun servei que pugui 
cobrir aquestes necessitats o alguna subvenció. 
 
També es parla de la necessitat de fer alfabetització digital a les famílies. 
 
4.- A escala general es manifesta que és necessari fer projectes que impliquin a tots 
els departaments. 
 
Es suggereix que per a les famílies es podrien fer projectes puntuals amb objectius 
molt concrets i amb el temps fer un projecte més global. 
 
La regidora d'Educació acorda que parlarà amb la regidoria de Salut per coordinar-se. 
 
 
ACORD: fer reunions de coordinació mensuals. 
 
 
 
 


